
Til stede: 

Alle utenom Martin 

+ Hans Einar 

 

20/24 

Godkjenning 

Godkjent 

 

21/24 

Referat – må sjekkes 

 

22/24 

Kritikkskjema fra vinterprøven ikke sendt til Breton- og Pointerklubben 

- Martin følger opp 

 

Midtukeprøver/apportprøver 

Hans Einar orienterer. Apportprøver – kun 1 hund påmeldt første dagen, ble overført til 
neste prøve. Var lite interesse. Enten 3 eller 4 påmeldte til sammen dag 2. Må tas en 
vurdering om det er aktuelt å gjenta til neste år. 

 

Høstprøven – bra interesse, med venteliste. Vurderte å kjøre 3 partier, men angret ikke på 
at det ble 2. Deltagerne var stort sett fornøyde med terrenget. Ok med fugl. Gjort noen 
erfaringer rundt valg av terreng mellom partiene. 

Fullkombinert – to premier 

Folk kom opp tirsdag, sosialt og fint. Bør flytte camp lengre opp til neste år. 

God suksess og satser på å gjenta til neste år. 

Grovt regnet ca. 18.000 i pluss på disse.  

Bør være sjekklister før og etter prøvene.  



Vinterprøven satt opp 8./9. mars – fortsatt i jakta, og veldig lite gunstig mtp vær og vind. 
Ble flyttet for å gjøre plass til andre prøver. Hans Einar og Mathias følger opp med 
SU/statskog. 

Sjekker med Toppen-hytta og hotellet på Setermoen om mulig leie til neste prøve. 

 

Aktivitetsutvalget 

Ikke noe som har skjedd siden avlysning av kurset med Ida Sollie. Ikke påløpt noen 
kostnader. 

Leirdueskyting neste uke – klubbmesterskap? 

Valpekurs – foreløpig 5 påmeldte 

Dressurtreningen starter opp i oktober/november 

 

Klubbmesterskap 28. september. 

Må lages et arrangement på facebook. Mathias forhører seg med Johnny. 

 

Økonomi – Hanne 

Ser bra ut. Ligger an til et overskudd på rundt 70.000. Har husket momskompensasjon i 
år! 

 

Vedr. leteaksjon tidligere i vår 

Klubben ble jo med på organiseringen/publisering på facebook. Folk har spurt om dette 
ville bli gjort for alle. 

Spleis som kom inn – over 39.000. ca. 20.000 (resterende etter utgifter til helikoptersøk 
og avgifter) i pluss som går inn i et ettersøksfond. Hans Einar har laget et forslag til 
statutter for fondet. 

Blir laget info på hjemmesiden vår. 

Laget en egen fondskonto 

 

OFK Cup 

Martin ikke til stede, men har opplyst at alt er oppdatert. 



 

Innkommet post 

- Ikke noe relevant 

 

Viltaften 2024 

Setter 02. november og Villa Utsikten – forhører oss med relevante medlemmer i komite 

 

Eventuelt: 

Dato for neste styremøte – torsdag 05. desember 

 

 

 


